

## 成人学位外语考试复习资料 II --Dialogue

### Part I Dialogue Completion (10 minutes, 10 points)

**Directions:** *In this part there are 3 dialogues with 3 or 4 blanks, each followed by 4 choices marked A, B, C and D. Fill in each blank with the choice that best suits the situation until the dialogue is complete. With Dialogue One, all the choices will have to be used. With Dialogue Two and Dialogue Three, one choice will be left unused. Mark your answer on the ANSWER SHEET with a single bar through the centre of the letter that indicates your choice.*

#### Dialogue 1

Todd: Gabrielle, I hear that you are going back home to New Zealand.  
Gabrielle: 1 I'm going home for summer.  
Todd: OK. What are your plans?  
Gabrielle: Probably a week relaxing, going camping, 2  
Todd: Oh, OK. Where do you work?  
Gabrielle: 3  
Todd: Oh, OK. And that's where you're from, naturally.  
Gabrielle: That's right.  
Todd: 4  
Gabrielle: I was, yeah!

- A. and then I'm going back to work.
- B. Were you born there?
- C. That's right.
- D. I teach as an English teacher in Christchurch, in New Zealand.

#### Dialogue 2

A: Now, you are to board the plane.  
B: 1 Everything I have seen here has left a deep impression on me.  
A: We are ready to help you.  
B: 2  
A: I'd like to. Welcome to China again.  
B: 3 Well, it's time for me to say goodbye. Hope some day you will come to America for a visit.  
A: Thank you. 4 Goodbye and happy landing!  
B: Goodbye!

- A. I will if I have chance.
- B. Of course, I will.
- C. Will you be kind to say “Thank you” to Mr. Zhang and other friends for me?
- D. I appreciate what you have done for me.

### Dialogue 3

- A: Good morning. Can I help you?  
B: Yes, I bought this skirt here, but the colours ran when I washed it. 1  
A: 2  
B: Last Friday afternoon.  
A: Did you wash it in hot water?  
B: NO, I didn't.  
A: I'm sorry for that. 3  
B: I'd like to get my money back.  
A: I'm afraid I can't do that. 4  
B: OK. I'll have a look at those skirts and try to choose one. I hope this time the colours won't run.

- A. When did you buy it?
- B. I can't possibly wear it.
- C. What do you think I should do then?
- D. But you should change it for a new one.

### Dialogue 4

- A: Have you moved into your new house yet, Michael?  
B: We just moved in yesterday, actually.  
A: So, 1  
B: It's great!  
A: 2  
B: It's about 200 years old. It has a lot of history!  
A: 3 Where is your new house located?  
B: It's just off of the ring road.  
A: 4  
B: It's bigger than our last one. I've got flowers in the front, and fruits, vegetables and a fish pond in the back.

- A. what do you think about the place?
- B. Sounds fascinating.
- C. Do you have a big yard?

D. How old is the house then?

## Dialogue 5

- A: \_\_\_\_\_ 1 \_\_\_\_\_  
B: I usually ride my bike. Which form of transport do you prefer to use?  
A: I feel that I can see more when I pedal a bicycle, but when I feel lazy, I drive my car.  
B: \_\_\_\_\_ 2 \_\_\_\_\_, but they're so bad for the environment.  
A: I agree, but I would find it difficult to stop using my car. It's just so convenient. \_\_\_\_\_ 3 \_\_\_\_\_  
B: No. I used to have one though. Once I started using my bicycle to get around, I found that I didn't really need it.  
A: Maybe if I sold my car now, I wouldn't be so tempted to use it.  
B: \_\_\_\_\_ 4 \_\_\_\_\_ It would save you a lot of money.

- A. Cars might be convenient,  
B. You could try.  
C. How do you usually get to school?  
D. Do you have a car?

## Dialogue 6

- A: \_\_\_\_\_ 1 \_\_\_\_\_  
B: I'm from the UK.  
A: \_\_\_\_\_ 2 \_\_\_\_\_  
B: It stands for "the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland".  
A: How is the weather there?  
B: Generally, the weather is neither too cold in winter nor too hot in summer, it rains quite often.  
A: \_\_\_\_\_ 3 \_\_\_\_\_  
B: Yes, it does, but it seldom snows in Northern Ireland.  
A: \_\_\_\_\_ 4 \_\_\_\_\_  
B: January and February.

- A. What does "UK" stand for?  
B. Which are the coldest months in the UK?  
C. Where are you from, Disk?  
D. Does it sometimes snow in winter?

## Dialogue 7

- Zhang Dong: Li Mei, have you decided where spend your winter holiday?  
 Li Mei: Not yet. 1, Zhang Dong?  
 Zhang Dong: I suggest you go to Harbin.  
 Li Mei: 2  
 Zhang Dong: Well, there is something you won't see in other parts of the country. Such as the International Snow and Ice Festivals.  
 Li Mei: That's sure. 3 You know, I'm not quite used to cold.  
 Zhang Dong: That's easy to deal with: wear more clothes.  
 Li Mei: How shall I go there then?  
 Zhang Dong: You can go there by train, 4

- A. Do you have suggestion,  
 B. Why do you suggest going there?  
 C. or by air if you want to save time.  
 D. But isn't too cold there?

## Dialogue 8

- A: I've got two tickets for the rock concert tonight. 1  
 B: Sorry, I don't like rock music very much.  
 A: What kind of music do you like?  
 B: Pop music, 2  
 A: Why do you like listening to country music?  
 B: Well, the country singers often play the guitar while singing. 3  
 A: How about rock music?  
 B: It expresses true feelings.  
 A: 4  
 B: Most pop singers make music their career while rock singers make music their life.

- A. And I like to play the guitar, too.  
 B. especially country music.  
 C. What the greatest difference between pop music and rock music?  
 D. Would you like to go with me?

## Dialogue 9

- A: We'd like to rent a flat near the university.  
 B: Are you looking for somewhere for two people?  
 A: Yes, we are. 1  
 B: Yes, there are several places available in that price range near the university.  
2

- A: We'd preferably like to live in a quiet street.  
 B: OK. I've got a list of place that fit your requirements. Here's one that's about half a mile from the campus. The cost is 100 pounds a month and it's on a small street, just off a main street.  
 A: That sounds ideal. 3  
 B: Of course. If you can wait for about 15 or 20 minutes. I can take you there.  
 A: Thank you. 4
- A. That would be great.  
 B. Do you have any other requirements?  
 C. We've heard that there are places for 80 to 100 pounds a month.  
 D. Can we go to have a look at it?

## Dialogue 10

- A: I'd love to have my own farm.  
 B: It would be very hard work. 1  
 A: I wouldn't mind getting up early morning and the physical work would make me fit and healthy.  
 B: Running a farm would be totally different to you current job.  
 A: 2 I'd really like to get away from working 9 to 5 in an office.  
 B: You'd need a lot of training before becoming a farmer. 3  
 A: My uncle owns a farm and I've spent some time working with him. I love being in the countryside with farm animals and green fields.  
 B: Well, 4 It would be great to take a working holiday on a farm.
- A. That's one reason I'd like to try it.  
 B. Are you sure?  
 C. It's not something you can just walk into.  
 D. I'd certainly come and visit you.

## Part I Dialogue Completion (10 minutes, 10 points)

**Directions:** *In this part there are 3 dialogues with 3 or 4 blanks, each followed by 4 choices marked A, B, C and D. Fill in each blank with the choice that best suits the situation until the dialogue is complete. With Dialogue One, all the choices will have to be used. With Dialogue Two and Dialogue Three, one choice will be left unused. Mark your answer on the ANSWER SHEET with a single bar through the centre of the letter that indicates your choice.*

## Dialogue 11

- A: It's very nice of you to invite me.  
 B: 5, Mr. Liu. Would you like to have some chicken?  
 A: Thank you. This is my first time to come to a Chinese restaurant. Chinese dishes are very good in colour, flavour, and taste.  
 B: Mr. Liu, 6  
 A: No more, thank you. I'm quite full.  
 B: Did you enjoy the meal?  
 A: It's the most delicious dinner I've had for a long time. It's such a rich dinner.  
 B: I'm so glad you like it.  
 A: 7

A. Thank you very much for your hospitality.

B. That's a really interesting topic.

C. I'm very glad you could come

D. would you care for another helping?

## Dialogue 12

- Mark: Would you buy a computer secondhand?  
 Sorie: 5 I don't mind if it's new or old, as long as it works. I'm not picky. How about you?  
 Mark: Definitely. 6 I don't know why I wouldn't buy a computer secondhand.  
 Sorie: Right.  
 Mark: Can you foresee any problems, though?  
 Sorie: I don't think so. And they are cheap, so I think it's really good.  
 Mark: So basically, we think that buying a computer secondhand has no possible problems.  
 Sorie: 7  
 Mark: Great.

A. I'm not picky either.

B. I would. Definitely.

C. No.

D. Hello, my name is Mark.

## Dialogue 13

- A: Do you know if there's a convenience store around here?  
 B: I don't think there's one around here. The closest one is on 3rd street, but that's probably closed now.

- A: I really need to get some things before I leave.  
 B: Well, 5 There are lot of stores down there that are open 24 hours a day.  
 A: 6  
 B: Yes, but that'll probably take about half an hour. You should just take a cab.  
 A: 7  
 B: No, from here I think it's only about 5 dollars.
- A. Can I take the subway to get there?  
 B. you could go down to 22nd street.  
 C. Where is the post office?  
 D. Won't that be expensive?

## Dialogue 14

- Kid: Mom, do you have time to do me a favor now?  
 Mother: Yes, what's the matter?  
 Kid: I just finished my paper. Can you proofread (校对) it before I hand it in?  
 Mother: Sure, 5 Sweetie, this is terrific. Your ideas are so original.  
 Kid: Thanks.  
 Mother: I can tell you worked hard on it.  
 Kid: 6 I started thinking about what I wanted to say three weeks ago.  
 Mother: Well, it was definitely worth all the time.  
 Kid: 7
- A. There must be some mistake.  
 B. Let's just hope my teacher agrees.  
 C. I really did!  
 D. let's take a look.

## Dialogue 15

- A: Hi, I would like to know my credit balance.  
 B: Of course. 5  
 A: Yes, it's 512879346. My name is John.  
 B: Alright, John. You currently have no dues on your credit card.  
 A: Really? 6  
 B: Yes, sir. Your balance is officially zero.  
 A: I must admit I am proud of myself!  
 B: 7, sir?

A: Yes, can you change my card status from a college to normal account?

B: Of course, but you'll have to come to the bank to do that.

A. May I have your credit card number?

B. Is there anything else you'd like me to check

C. I'll be down first thing tomorrow.

D. I finally paid it off?



## 答案与翻译

### Dialogue 1

1. C 是的。
2. A 然后我要回去工作。
3. D 我将在新西兰的克赖斯特彻奇当英语老师。
4. B 你是在那儿出生的吗？

托德： 加布里埃尔，我听说你将回新西兰家乡去。  
加布里埃尔：是的，我回去度夏。  
托德： 好。你有什么打算？  
加布里埃尔：也许用一个星期放松，去露营，然后将回去工作。  
托德： 哦，好的。你在哪工作？  
加布里埃尔：我将在新西兰的克赖斯特彻奇当英语老师。  
托德： 哦，好啊。当然啦，那是你的家乡。  
加布里埃尔：是的。  
托德： 你是在那儿出生的吗？  
加布里埃尔：对，我出生在那儿。

### Dialogue 2

- 1.D 十分感谢你对我的关照。
- 2.C 请代我向张先生和其他的朋友们转达我的谢意好吗？
- 3.B 当然，我会的。
- 4.A 如果有机会，我会去的。

A: 现在你要登机了。  
B: 十分感谢你对我的关照。在中国见到的一切给我留下了深刻的印象。  
A: 我们很乐意给你提供帮助。  
B: 请代我向张先生和其他的朋友们转达我的谢意好吗？  
A: 我一定转达。我坚信你的来访将促进我们双方的友谊和了解，欢迎你再访中国。  
B: 当然，我会的。好吧，是告别的时候了，希望你将来有机会来美国。  
A: 谢谢。如果有机会，我会去的。再见，一路平安！  
B: 再见！

### Dialogue 3

- 1.B 我简直不能穿了。
- 2.D 但您可以换一件新的。
- 3.C 那么您觉得我可以为您做什么？

**4.A** 您什么时候买的?

A: 早上好。您需要什么?

B: 我在你家买了条裙子,但是洗的时候颜色褪得不能穿了。

A: 您什么时候买的?

B: 上周五下午。

A: 您用热水洗的吗? Did you wash it in hot water?

B: 我没有。

A: 很抱歉。那么您觉得我可以为您做什么?

B: 我想退款。

A: 很抱歉不行。不过您可以换一件。

B: 好的。我看看那些裙子重新挑一件。希望这次不要再褪色了。

## Dialogue 4

1.A 你觉得新家怎么样?

2.D 这房子盖了有多久了?

3.B 好极了!

4.C 有大的庭院吗?

A: 米歇尔,你搬进新房了吗?

B: 确切地说,我们是昨天刚刚搬进去的。

A: 那么,你觉得新家怎么样?

B: 好极了!

A: 这房子盖了有多久了?

B: 大约有 200 年了。历史很悠久!

A: 听起来真不错!你的新别墅在什么地方?

B: 在环线的外面。

A: 有大的庭院吗?

B: 比我们以前住的那个要大。我在前院种了些花,后院种水果和蔬菜,还弄了鱼池。

## Dialogue 5

1.C 你一般怎么去学校?

2.A 开车可能是很方便

3.D 你有车吗?

4.B 你可以试试看。

A: 你一般怎么去学校?

B: 我一般都骑自行车去你喜欢哪种交通工具?

A: 我觉得蹬自行车的时候可以看更多的风景,但是犯懒的时候我就开车。

B: 开车可能是很方便,但是对环境的影响太恶劣了。

- A: 我同意, 不过我觉得不开车很难做到。开车实在是太方便了。你有车吗?  
B: 没有。不过, 以前有过。后来开始骑自行车才发现, 其实我并不是特别需要汽车。  
A: 没准我现在要是把我的汽车给卖了, 也就不会非用它不可了。  
B: 你可以试试看。那样还可以帮你省下一大笔钱。

## Dialogue 6

- 1.C 迪斯克, 你是哪国人?  
2.A “UK”代表什么?  
3.D 那里冬季有时下雪吗?  
4.B 英国哪几个月份最冷?

- A: 迪斯克, 你是哪国人?  
B: 我是英国人。  
A: “UK”代表什么?  
B: 代表“大不列颠及北爱尔兰联合王国”。  
A: 那里气候如何?  
B: 总的来说, 冬季不太冷夏季也不太热。常常下雨。  
A: 那里冬季有时下雪吗?  
B: 是的, 但北爱尔兰很少下雪。  
A: 英国哪几个月份最冷?

## Dialogue 7

- 1.A 你有什么建议?  
2.B 你为什么建议去那里?  
3.D 但那里不是很冷吗?  
4.C 或者为了省时间可以坐飞机。

- 张东: 李梅, 你决定了去哪儿度寒假吗?  
李梅: 还没有。张东, 你有什么建议?  
张东: 我建议去哈尔滨。  
李梅: 为什么建议去那里?  
张东: 那里有别的地方看不到的东西。比如国际冰雪节。  
李梅: 很对。但那里不是很冷吗? 你知道我不耐冷。  
张东: 这很好解决, 多穿点。  
李梅: 那我怎么去那儿?  
张东: 你可以坐火车, 或者为了省时间可以坐飞机。

## Dialogue 8

- 1.D 你想跟我一起去吗?  
 2.B 特别是乡村音乐。  
 3.A 我也喜欢弹吉他。  
 4.C 流行音乐和摇滚乐之间最大的区别是什么?

A: 我有两张今晚摇滚音乐会的票。你想跟我一起去吗?  
 B: 不好意思,我非常不喜欢摇滚乐。  
 A: 你喜欢什么音乐?  
 B: 流行音乐,特别是乡村音乐。  
 A: 你为什么喜欢听乡村音乐?  
 B: 乡村音乐歌手往往遍弹吉他遍唱。我也喜欢弹吉他。  
 A: 乡村音乐是关于什么的?  
 B: 关于普通人的日常生活。  
 A: 摇滚乐呢?  
 B: 它表达真实的情感。  
 A: 流行音乐和摇滚乐之间最大的区别是什么?  
 B: 大部分流行音乐歌手把音乐当事业,而摇滚乐歌手把音乐当生命。

## Dialogue 9

- 1.C 我们听说有些地方一个月房租 80 到 100 英镑。  
 2.B 你们还有别的要求吗?  
 3.D 我们可以去看看吗?  
 4.A 那太好了。

A: 我们想在大学附近租一套公寓。  
 B: 你想找两个人住的地方吗?  
 A: 是的。我们听说有些地方一个月租金 80 到 100 英镑。  
 B: 是的,在大学附近有好几个这样价位的地方。你还有其他要求吗?  
 A: 我们想住在安静的街上。  
 B: 好的。我有一份符合你们要求的地方清单。这里有一个离校园大约半英里的一处。一个月的费用是 100 英镑,就在一条小街上,离大街不远。  
 A: 听起来很理想。我们能去看看吗?  
 B: 当然。如果你能等 15 到 20 分钟。我可以带你去那里。  
 A: 谢谢你。那太好了。

## Dialogue 10

- 1.B 你确定?  
 2.A 这就是我想试一试的原因之一。  
 3.C 这可不是你可以轻易做到的。  
 4.D 我一定会来看你的

- A 我想拥有自己的农场。  
 B 这将是一项非常艰苦的工作。你确定？  
 A 不介意早起，体力劳动会使我身体健康。  
 B 经营农场和你现在的工作可完全不一样。  
 A 这就是我想试试的原因之一。我真的很想从办公室朝九晚五的工作中解脱出来。  
 B 在成为一名农民之前，你需要大量的训练。这可不是你可以轻易做到的。  
 A 我叔叔有一个农场，我有时会和他一起工作。我喜欢呆在乡下，有家畜和绿地。  
 B 嗯，我一定会来看你的。能在农场打工度假太好了。

## Dialogue 11

- 5.C 您能来我很高兴。  
 6.D 再来一点吧？  
 7.A 谢谢你的盛情款待。  
 B 这真是个有意思的观点。

- A: 你真是太好了，请我来做客。  
 B: 刘先生，您能来我很高兴。要吃点鸡肉吗？  
 A: 谢谢，这是我第一次来中餐馆。中国菜做得很精细，色、香、味俱全。  
 B: 刘先生，再来一点吧？  
 A: 不啦，谢谢。我已经够饱了。  
 B: 您吃得怎么样？  
 A: 好久没有吃过这样美味的饭菜了。这顿饭菜太丰盛了。  
 B: 您能喜欢，我不胜荣幸。  
 A: 谢谢你的盛情款待。

## Dialogue 12

- 5.B 我会。我肯定会。  
 6.A 我也不挑剔。  
 7.C 对。  
 D 大家好，我是马克。

- 马克: 你会买二手电脑吗？  
 索瑞: 我会。我肯定会。只要电脑能用，我不介意是新的还是二手的。我并不挑剔，你呢？  
 马克: 我也肯定会买，我也不挑剔。我不明白为什么不买二手电脑。  
 索瑞: 对。  
 马克: 要是有问题呢？

索瑞： 我认为不会，二手电脑很便宜，我认为已经够好了。  
马克： 基本上来说，我们两个人都认为买二手电脑不太可能出现问题。  
索瑞： 对。  
马克： 很好。

## Dialogue 13

5.B 你可以去第二十二街。  
6.A 我可以坐地铁过去吗？  
7.D 贵吗？  
C 邮局在哪？

A: 你知道那附近有便利店吗？  
B: 我觉得那边没有便利店，最近的便利店在第三街区，但现在应该关门啦。  
A: 在我走之前，我真的需要买点东西。  
B: 嗯，你可以去第二十二街，那里有很多二十四小时营业的商店。  
A: 我可以坐地铁过去吗？  
B: 可以，但是那样的话可能需要半个小时，你应该打的过去。  
A: 贵吗？  
B: 不贵，从这里过去只需要大约 5 美元。

## Dialogue 14

5.D 我们一起看看吧。  
6.C 真的是呢！  
7.B 希望老师能够认同。  
A 一定是出了什么差错。

孩子： 妈妈，你现在有时间帮我个忙吗？  
妈妈： 当然可以，什么事？  
孩子： 我刚完成我的报告。你可以在我交给老师前帮忙校对吗？  
妈妈： 当然，我们一起看看吧。甜心，写得很好。你的想法很有创意。  
孩子： 谢谢。  
妈妈： 我可以看出来，你真的很努力。  
孩子： 真的是呢！我在三星期前就开始想我要写些什么。  
妈妈： 嗯，你所做的一切都是非常值得的。  
孩子： 希望老师能够认同。

## Dialogue 15

5.A 可以告诉我你的信用卡号码吗？

6.D 我终于还清了?

7.B 您还有什么其他东西需要我检查吗?

C 我明天是第一件事就去办。

A: 你好, 我想知道我的信用卡的收支情况。

B: 当然可以。可以告诉我你的信用卡号码吗?

A: 可以, 号码是 512879346。我的名字是约翰。

B: 好的, 约翰。你现在的信用卡没有应付款项。

A: 真的吗? 我终于还清了?

B: 是的, 先生。你的贷款余额是零。

A: 我必须承认我为自己感到骄傲!

B: 先生, 您还有什么其他东西需要我检查吗?

A: 是的, 你能把我的信用卡状态由大学账户改为正常账户吗?

B: 当然可以, 但是你必须到银行办理。